



HARRY WRIGHT INTERNATIONAL
THE PREMIER
SWIMSCHOOL

Enrolment Guidance for Aquatic Programmes at South China Athletic Association



FROM INFANTS
從BB開始



TO BEGINNERS
到小飛魚



TO OLMPIANS
到成為奧運選手



(+852) 2575 6279



WWW.HARRYWRIGHT.COM.HK



SWIMMING@HARRYWRIGHT.COM.HK



HARRY WRIGHT INTERNATIONAL
T H E P R E M I E R
SWIMSCHOOL

1. Enrolment Procedure

All Courses are for SCAA members ONLY – you must obtain your SCAA membership before proceeding to any course enrolment.

2. Enrolment for all aquatic activities is managed by Harry Wright International Ltd. www.harrywright.com.hk

Telephone enquiries; 25756279 during office hours Mon – Fri 09:00 – 17:00.

For English Language Stream; Infant Aquatics and Learn to Swim classes.

For Cantonese Language Stream; Learn to Swim classes, Aqua Aerobics, Adult Classes.

3. For Swimming Lessons; new enrolment is by online booking via the HWI website www.harrywright.com.hk. All course fees to be paid by credit card (via Paypal) Please have your valid SCAA membership number ready to input for the online booking.

4. For new enrolment to Swimming Team, Masters, Triathlon, or Water Polo, please contact the HWI office by email bev.wright@harrywright.com.hk

5. Priority booking for those enrolled in the previous term will be sent by email with a deadline of renewal for the new term. Thereafter, the space in any lesson will be allocated by online booking on a first come first served basis.

6. HWI reserves the right to cancel lessons due to insufficient enrolment. All efforts will be made to place students in a similar course; if none is found, fee paid will be refunded.

7. Commencement of Swimming Class

All children should be ready to meet the coach at Gate 1, five minutes before their lesson start time. Those enrolled in adult lessons must enter the pool via the changing rooms.

Those enrolled in the Adult Assisted/Infant Aquatic programme will be sent further specific instructions on how to prepare Baby or Toddler for the lesson. Only one adult is allowed to accompany the baby or toddler to the Adult Assisted lessons.

8. Equipment

All those entering the pool, should wear proper swimming attire and have their own goggles. Towel and clean pool slippers may be used within the pool area. No outdoor shoes on pool deck and no t-shirts etc allowed to be worn in the pool.

9. Spectators/parents/helpers

Those accompanying young children should wait at the spectator area near to the Gate 1, and be ready to attend to children who need the toilet, and to collect promptly at the end of the lesson.

10. Inclement Weather

BLACK RAINSTORM; class will be suspended if the Black Rainstorm Warning signal is issued one hour before the specified class time. If the class has already started when signal is issued, the class will continue. Classes will resume 2 hours after the cancellation of Black Rainstorm signal. For Amber/Red rainstorm signals – classes will continue.

TYPHOON SIGNAL NO 8; Classes are suspended on issue of Storm Warning signal No 8 or above, including classes that are in session. Classes will resume 2 hours after Signal No 8 is cancelled. For Signal No 3 or lower – classes will continue as normal.

11. Other relevant information

- All course participants must abide by the constitution and by-laws of the Association and agree to obey the Swimming Pool rules and regulations.
- SCAA membership must be valid throughout the course.
- Enrolment fees are non refundable, and non transferable. Requests for change of day/time are not guaranteed unless availability of space in lesson and must be done by contacting HWI office staff
- No make up, credits or refunds for missed classes.
- Withdrawal 21 days prior to the commencement of the course will receive a full refund.
- Course fee is inclusive of the admission fee for the enrolled timeslot; course members must leave the pool area immediately after the class.
- Classes are not held on public holidays (except for private lessons)
- Age 6yrs or above or over 1.1M in height are prohibited to enter or stay inside the opposite sex changing rooms and washrooms.
- Any personal information or data provided by you will only be used for the enrolment of SCAA pool activities. All data will be kept confidential; you have the right to obtain access to and request correction of any information held by HWI.
- HWI is not responsible for any injury, damage or loss of property to participants or spectators.



(+852) 2575 6279



WWW.HARRYWRIGHT.COM.HK



SWIMMING@HARRYWRIGHT.COM.HK



HARRY WRIGHT INTERNATIONAL
THE PREMIER
SWIMSCHOOL

南華體育會游泳班報名須知

1. 報名程序

所有課程僅適用於南華體育會會員，參加者必須為南華會會員。

2. 所有水上課程的報名收生由Harry Wright International Ltd. www.harrywright.com.hk主理

電話查詢：25756279 (辦公時間：週一至週五，上午9時 - 下午5時)

英語課程：嬰幼兒泳班、兒童習泳班

粵語課程：兒童習泳班、水中健體班、成人游泳班

3. 游泳訓練班報名

新生請透過HWI網站www.harrywright.com.hk 進行網上報名。所有課程費用以信用卡支付(通過Paypal系統)，請準備好您有效的南華會會員編號以便進行報名。

4. 泳隊、先進游泳、三項鐵人、水球班報名

新報讀學員請透過電郵聯絡HWI辦事處bev.wright@harrywright.com.hk

5. 優先報名

本季學生將獲下季課程優先報名，請在收到有關電郵後，在截止日期前報名。於截止日期後，所有課程以先到先得方式接受網上報名。

6. 如收生不足，HWI保留取消課程的權利。HWI將盡量安排學生到適合課程，否則將退還所有費用。

7. 進入泳池及課前準備

所有兒童游泳班學員請在課堂開始前五分鐘在一號閘口與教練會面。成人泳班學生必須通過更衣室進入游泳池。嬰幼兒泳班家長將收到有關課前準備的資料，只准由一名成人陪同嬰兒或幼兒參加課程。

8. 設備

泳池範圍內，請穿著適當的泳衣、泳褲，並帶備泳鏡。可以使用毛巾和穿著乾淨拖鞋，不可穿著戶外鞋及衣物。

9. 觀眾/家長/家傭

陪同學員的家長/觀眾/家傭請在觀眾區近一號閘口等候，並準備照顧需要上洗手間的學員，及在下課後接送。

10. 惡劣天氣安排

黑色暴雨警告信號：如黑色暴雨警告信號在指定上課時間前一小時內發出，將會停課。如信號在課堂期間發出，正在進行之課堂將繼續。課程於黑色暴雨警告信號除下兩小時後恢復正常。

黃色/紅色暴雨警告信號：課程如常進行。

颱風信號：當天文台懸掛八號烈風或暴風信號或以上，包括正在進行的課程將立即停課。信號除下兩小時後課程恢復正常。

三號強風信號或以下：課堂如常進行。

11. 其他相關資料

- 所有課程參加者必須遵守會所章程，並遵守游泳池規則和條例。
- 整個課程期間必須持有有效南華會會員證
- 報名費不予退還，不可轉讓。如須更改日期及時間必須聯絡HWI辦事處，如課堂已滿額不保證可以更改日期及時間
- 不設補課及退款。
- 如參加者在課程開始前21天內取消報名可獲全額退款。
- 課程費用包括課堂時段的入場費；學員必須在下課後立即離開泳池區域。
- 課程不在公眾假期舉行（私人課程除外）
- 6歲或以上、或身高超過1.1米的人士，嚴禁進入或逗留在異性更衣室和洗手間。
- 所有個人資料只用於南華會課程報名之用。所有資料將被保密，您有權要求更改HWI所持有的任何個人資料。
- HWI對所有學員或觀眾的任何受傷或財產損失概不負責。



(+852) 2575 6279



WWW.HARRYWRIGHT.COM.HK



SWIMMING@HARRYWRIGHT.COM.HK